

銘傳大學桃園校區直達車時刻表

※本時刻表自 107 年 2 月 26 日起實施，學校休假日(含寒暑假)不發車。

台一省道路線直達車：迴龍捷運站 1 號出口↔桃園校區(桃園客運)

行車路線

迴龍捷運站 1 號出口↔桃園校區

時刻表

迴龍捷運站 桃園校區		桃園校區 迴龍捷運站	
07:20	14:30	07:50	15:00
07:40	15:00	08:10	15:30
08:00	15:30	08:30	16:00
08:20	16:00	08:50	16:30
08:40	16:20	09:10	16:50
09:00	16:40	09:30	17:10
09:30	17:00	10:00	17:30
10:00	17:30	10:30	18:00
10:30	18:30	11:00	19:10
11:30	19:30	12:20	20:00
12:20	20:30	13:10	21:00
13:10	21:30	14:00	22:00
14:00		14:30	
備註	1.請搭乘者提早 5 分鐘候車。 2.乘車處：迴龍捷運站 1 號出口(來程)、郵政代辦所(回程)。 3.學校休假日(含寒暑假)不發車。 4.票價：刷卡&現金一律 18 元/單程(刷卡無折扣優惠)。 5.如遇班車遲到超過 15 分鐘以上或任何問題，請洽詢桃園客運總站 (03)363-1060、(03)362-5100。		

桃園火車站直達車：統領百貨(中華路側)↔桃園校區(桃園客運)

行車路線

桃園火車站(統領百貨中華路側)↔萬壽中興路口↔壽山高中↔桃園校區

時刻表

統領百貨 桃園校區		桃園校區 統領百貨	
07:35	13:50	08:00	14:10
07:50	14:30	08:15	14:50
08:10	14:50	08:35	15:20

08:30	15:10	08:55	15:50
08:50	15:50	09:15	16:20
09:10	16:10	09:35	16:50
09:50	16:30	10:15	17:15
10:10	16:50	10:35	17:40
10:50	17:15	11:15	18:00
11:10	18:30	11:35	19:10
11:50	19:30	12:15	20:00
12:30	20:25	13:00	20:50
13:30	21:25	13:50	21:50
備註	1.請搭車者提早5分鐘候車。 2.乘車處：統領百貨(中華路側)(來程)、桃園校區 137 公車站(回程)。 3.學校休假日(含寒暑假)不發車。 4.票價：刷卡&現金一律 18 元/單程(刷卡無折扣優惠)。 5.如遇班車遲到超過 15 分鐘以上或任何問題，請洽詢桃園客運公車站 (03)361-8365、(03)361-9588。		

林口線直達車：文化二路華夏飯店↔桃園校區(桃園客運)

行車路線

華夏飯店(文化二路 10-3 號)↔桃園校區

時刻表

華夏飯店(文化二路 10-3 號)→桃園校區	桃園校區→文化二路華夏飯店	
07:15	17:10	
備註	1.請搭車者提早5分鐘候車。 2.乘車處：文化二路華夏飯店(來程)、桃園校區設計大樓(回程)。 3.學校休假日(含寒暑假)不發車。 4.票價：刷卡&現金一律 18 元/單程(刷卡無折扣優惠)。 5.如遇班車遲到超過 15 分鐘以上或任何問題，請洽詢桃園客運公車站 (03)361-8365、(03)361-9588。	

中和土城三峽路線直達車(來程)：中和景安捷運站→桃園校區(億泰通運公司)

行車路線

中和景安捷運站(雄獅旅行社門口前-景安路 130 號)→土城捷運站 1 號出口(金城公園)→永寧捷運站 4 號出口(全家門口*中央路三段 76 巷口)→恩主公醫院旁 85 度 C 店門口→台北大學門口斜對面 7-11 店門口→桃園校區

時刻表

中和景安捷運站(雄獅旅行社門口)	土城捷運站 1 號出口	永寧捷運站 4 號出口	恩主公醫院旁 85 度 C 店門口	台北大學門口斜對面 7-11 店門口 7-11	桃園校區
06:40	07:00	07:05	07:15	07:30	08:00
07:40	08:00	08:05	08:15	08:30	09:00

中和土城三峽路線直達車(回程)：桃園校區→中和景安捷運站(億泰通運公司)

行車路線

桃園校區→台北大學門口旁站牌 →恩主公醫院對面站牌→永寧捷運站→土城捷運站
→中和景安捷運站

時刻表

桃園校區	台北大學門口 旁站牌	恩主公醫院 對面站牌	永寧捷運站	土城 捷運站	中和景安 捷運站
17:10	17:40	17:55	18:05	18:10	18:30
備註	1.請搭車者提早 5 分鐘候車。 2.乘車處：中和景安捷運站(來程)、桃園校區設計大樓(回程)。 3.學校休假日(含寒暑假)不發車。 4.票價：中和 40 元，土城三峽 30 元/單程(不提供刷卡及付現金，請至總務組購票，時間:每日 08:20~16:40) 5.如遇班車遲到超過 15 分鐘以上或任何問題，請洽詢億泰通運有限公司(02)2212-8181。				

Ming Chuan University Taoyuan Campus Direct Bus Schedule

This bus schedule will be in effect from Feb. 26, 2018. There will be no buses on University holidays (including winter and summer vacations).

Provincial Highway 1 Route direct Bus: Exit 1 of MRT Huilong Station ↔ MCU Taoyuan Campus (Taoyuan Bus)

Route

Exit 1 of MRT Huilong Station ↔ MCU Taoyuan Campus

Schedule

Exit 1 of MRT Huilong Station ↓ MCU Taoyuan Campus		MCU Taoyuan Campus ↓ Exit 1 of MRT Huilong Station	
07 : 20	14 : 30	07 : 50	15 : 00
07 : 40	15 : 00	08 : 10	15 : 30
08 : 00	15 : 30	08 : 30	16 : 00
08 : 20	16 : 00	08 : 50	16 : 30
08 : 40	16 : 20	09 : 10	16 : 50
09 : 00	16 : 40	09 : 30	17 : 10
09 : 30	17 : 00	10 : 00	17 : 30
10 : 00	17 : 30	10 : 30	18 : 00
10 : 30	18 : 30	11 : 00	19 : 10
11 : 30	19 : 30	12 : 20	20 : 00
12 : 20	20 : 30	13 : 10	21 : 00
13 : 10	21 : 30	14 : 00	22 : 00
14 : 00		14 : 30	

Notes

- Those who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time.
- Bus Stops: Exit 1 of MRT Huilong Station (to MCU Taoyuan Campus); Post Office on Taoyuan Campus (to Exit 1 of MRT Huilong Station)
- There will be no buses on University holidays (including winter and summer vacation).
- Ticket fare: One-way ticket: 18NTD for cash and card payment; no discount for card payment.**
- If the bus is late for more than 15 minutes or regarding any problem, please contact (03)363-1060, (03)362-5100, Taoyuan Bus Station.

Ming Chuan University Direct Bus: Tonlin Department Store (on Zhonghua Rd. side) ↔ MCU Taoyuan Campus (Taoyuan Bus)

Route

**Taoyuan Train Station (Tonlin Department Store on Zhonghua Rd.)
↔ Crossroad of Wanshou Rd. and Zhongxing Rd. ↔ Shou Shan
Senior High School ↔ MCU Taoyuan Campus**

Bus Schedule

Tonlin Department Store ↓ MCU Taoyuan Campus		MCU Taoyuan Campus ↓ Tonlin Department Store	
07 : 35	13 : 50	08 : 00	14 : 10
07 : 50	14 : 30	08 : 15	14 : 50
08 : 10	14 : 50	08 : 35	15 : 20
08 : 30	15 : 10	08 : 55	15 : 50
08 : 50	15 : 50	09 : 15	16 : 20
09 : 10	16 : 10	09 : 35	16 : 50
09 : 50	16 : 30	10 : 15	17 : 15
10 : 10	16 : 50	10 : 35	17 : 40
10 : 50	17 : 15	11 : 15	18 : 00
11 : 10	18 : 30	11 : 35	19 : 10
11 : 50	19 : 30	12 : 15	20 : 00
12 : 30	20 : 25	13 : 00	20 : 50
13 : 30	21 : 25	13 : 50	21 : 50
Notes	1. Those who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time. 2. Bus Stops: Tonlin Department Store (on Zhonghua Rd. side) (to MCU Taoyuan Campus); 137 Bus Stop on Taoyuan Campus (to Taoyuan Train Station) 3. There will be no buses on University holidays (including winter and summer vacation). 4. Ticket fare: One-way ticket: 18NTD for cash and card payment; no discount for card payment. 5. If the bus is late for more than 15 minutes or regarding any problem, please contact (03)361-8365, (03)361-9588, Taoyuan Bus Station.		

Linkou Direct Bus: Highness Hotel on Wenhua 2nd Rd. ↔ MCU Taoyuan Campus (Taoyuan Bus)

Route

Highness Hotel on No. 10-3, Wenhua 2nd Rd. ↔ MCU Taoyuan Campus

Bus Schedule

Highness Hotel on No. 10-3, Wenhua 2nd Rd. → MCU Taoyuan Campus	MCU Taoyuan Campus → Highness Hotel on Wenhua 2nd Rd.
07 : 15	17 : 10
Notes	1. Those who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time. 2. Bus Stops: Highness Hotel on Wenhua 2nd Rd. (to MCU Taoyuan Campus); Design Building on Taoyuan Campus (to Taoyuan Train Station) 3. There will be no buses on University holidays (including winter and summer vacation).

4. Ticket fare: One-way ticket: 18NTD for cash and card payment; no discount for card payment.

5. If the bus is late for more than 15 minutes or regarding any problem, please contact (03)361-8365, (03)361-9588, Taoyuan Bus Station.

Zhonghe, Tucheng, and Sanxia Route Direct Bus (to Taoyuan Campus): Zhonghe MRT Jingan Station → Taoyuan Campus (Yi-Tai Bus)

Route

Zhonghe MRT Jingan Station (in front of Lion Travel Company-No. 130, Jingan Rd.) → Tucheng MRT Station Exit 1 (Chin-Chen Park) → Yongning MRT Station Exit 4 (Family Mart* Lane 76, Sec. 3, Zhong Yang Rd.) → 85C Cafe next to En Chu Kong Hospital → 7-11 diagonally across from National Taipei University → MCU Taoyuan Campus

Bus Schedule

Zhonghe MRT Jingan Station (in front of Lion Travel Company-No. 130, Jingan Rd.)	Tucheng MRT Station Exit 1	Yongning MRT Station Exit 4	85C Cafe next to En Chu Kong Hospital	7-11 diagonally across from National Taipei University	MCU Taoyuan Campus
06:40	07:00	07:05	07:15	07:30	08:00
07:40	08:00	08:05	08:15	08:30	09:00

Zhonghe, Tucheng, and Sanxia Route Direct Bus (Return Bus): MCU Taoyuan Campus → Zhonghe MRT Jingan Station (Yi-Tai Bus)

Route

MCU Taoyuan Campus → Bus Stop next to National Taipei University → Bus Stop across from En Chu Kong Hospital → Yongning MRT Station → Tucheng MRT Station → Zhonghe MRT Jingan Station

Bus Schedule

MCU Taoyuan Campus	Bus Stop next to National Taipei University	Bus Stop across from En Chu Kong Hospital	Yongning MRT Station	Tucheng MRT Station	Zhonghe MRT Jingan Station
17:10	17:40	17:55	18:05	18:10	18:30
Notes	1. Those who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time. 2. Bus Stops: Zhonghe MRT Jingan Station (to MCU Taoyuan Campus); Design Building on Taoyuan Campus (Return Bus) 3. There will be no buses on University holidays (including winter and summer vacation). 4. Ticket fare: One-way ticket: 40 NTD to Zhonghe and 30NTD to Tucheng (Please directly go to Taoyuan General Affairs Section to buy tickets during the period from Monday to Friday, 08:20~16:40.) 5. If the bus is late for more than 15 minutes or regarding any problem, please contact (02)2212-8181, Yi-Tai Transportation Company LTD.				